
Sammendrag av årsrapport for trosopplæring 2021 Sør-Odal 

Til tross for korona, mer nedstenginger og alt rundt har vi fått gjennomført en del 

arrangementer i Sør-Odal (se sammendrag nederst).  

Dåpssamtalen og dåpen er første skrittet i trosopplæringen (0-18 år) og dette året ble det 

døpt 9 i Oppstad, 23 i Strøm og 8 Ullern menighet. I tiltak for gruppene fikk vi gjennomført 

følgende:  

 

De første leveårene 0-5 år,  

• Krølletreff 2-3 år, 2 samlinger, 1 i Strøm og 1 i Ullern: Her var det til sammen 2 barn 

fra Oppstad, 5 fra Strøm og 2 fra Ullern som var innom med familier.  

• Høsttakkefest og utdeling av 4årsbok i Oppstad: 3 fra Oppstad, 6 fra Strøm, 2 fra 

Ullern med familier. 

• Maria Budskapsdag ble arrangert med det digitalt opplegg siden fikk ca. 15 visninger.  

Barndomsårene 6-12 år 

• Skolestartsgudstjeneste og utdeling av 6.årsbok: 3 fra Oppstad, 5 fra Strøm og 

2 fra Ullern.  

• Tårnagentsamling i Oppstad kirke: 8 fra Oppstad, 2 fra strøm, 5 fra ullern. 

Ungdomsårene 13-18 år 

• Konfirmasjonstid: dette året var det 3 Konfirmanter fra Oppstad, 33 Strøm og 14 fra 

Ullern. 32 dro på konfirmantleir på Mesnali dette året 

• Konfirmantreuinon på menighetshuset: 1 fra Oppstad, 10 fra strøm, 1 fra Ullern. 

• Milkkurs ble oppstartet 9 interesserte. Vi ser for oss at alle blir med som ledere på leir 

på Mesnali 18.-22. juni 2022 og blir med som resurser på konfirmantundervisningen 

dette året. 

 

2021 ble heldigvis bedre enn 2020 vi er på god veg og har fått til mange gode 

møtepunkter med kirka. Selv om noen store breddetiltak som Lys våken, unners det dag 

og karneval ble avlyst pga. rødt nivå og nedstigninger, sitter vi igjen med mange gode 

øyeblikk. Hvis det er noe spesielt skulle trekke frem må det være at MILk kurs, og at vi 

har fått til en såpas god ledergjeng. Dette lover bra og her er vi godt på veg til å bygge et 

fint ledermiljø som vi håper kan vokse over tid. Leir er også en viktig rekrutteringsarena 

og vi er også veldig glad for å kunne ha gjennomført dette i året som var og det ser vi 

resultatene av nå.   

Trosopplæringsplanene skal også revideres i det nåværende året (2022) og dette har 

utvalget begynt å arbeide med. I løpet av de 2 siste årene jeg har vært her har jeg gjort 

noen erfaringer og ser behovet av å forenkle planen litt og satse videre på kontinuitet, 

gjennomførbarhet og samarbeid med andre barne- og ungdomsorganisasjoner. Planen 

skal være godkjent og vedtatt av menighetsrådene innen 15.desember og jeg håper at vi 

kan presentere den allerede i høst. Dette blir spennende å jobbe videre med. 

 

Eirik   


